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Z á p i s  

ze zasedání Valné hromady Svazku obcí Podoubraví, které se uskutečnilo  

dne 26. 3. 2024 od 15:30 hodin v hasičské zbrojnici ve Slavětíně 

 

Přítomni:   

Součtem zástupců dle prezenční listiny bylo ověřeno, že na zasedání Valné hromady jsou 

přítomni zástupci 21 obcí, tj. 72,41 % z celkového počtu členských obcí Svazku obcí 

Podoubraví a setkání je tedy usnášeníschopné. 

 

Program jednání:  

1) Zahájení, schválení programu 

2) Ověřovatelé zápisu 

3) Prezentace firmy Vodárenské služby s.r.o. – Ing. Jiří Kárník  

4) Představení plánu letní údržby silnic na území ORP Chotěboř – zástupci KSÚS 

5) Jednání se zástupci firmy AVE Žďár nad Sázavou 

6) Návrh na změnu stanov Svazku obcí Podoubraví 

7) Prodloužení doby platnosti individuálního oprávnění k využívání rádiových kmitočtů 

8) Podoubravský víceboj 2024 

9) Různé  

10) Diskuse 

11) Závěr 

 

1. Zahájení, schválení programu 

Pan Starý zahájil jednání v 15:30 hodin, poděkoval panu Stehnovi za uspořádání Valné hromady 

ve Slavětíně a přivítal hosty: pana Ing. Jiřího Kárníka a Ing. Jana Kárníka z firmy Vodárenské 

služby s.r.o., zástupce KSÚS Vysočina pana ředitele Ing. Radovana Necida, vedoucího 

výrobního oddělení Havlíčkův Brod Ing. Pavla Popka a vedoucího cestmistrovství v Chotěboři 

Ing. Miroslava Švece. Dále přivítal zástupkyně firmy AVE Žďár nad Sázavou paní Ing. Ivu 

Zeroníkovou a Ing. Hanu Polcarovou. Pan Stehno, starosta obce Slavětín, též přítomné zástupce 

přivítal.  

 

Pan Starý seznámil přítomné s navrženým programem. K navrženému programu nebyly 

vzneseny žádné připomínky, proto navrhl hlasovat o schválení předloženého programu jednání. 

Zapisovatelkou jednání valné hromady dne 26. 3. 2024 navrhl Soňu Zvolánkovou. 

 

Usnesení 1:  

Valná hromada schvaluje program jednání a zapisovatele. 

 

Pro: 21  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

2. Ověřovatelé zápisu 

Pan Starý navrhl ověřovatele zápisu: 

Ing. Bohumír Nikl – starosta města Ždírec nad Doubravou 

Dagmar Vaňková – starostka obce Jeřišna 
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Usnesení 2:  

Valná hromada schvaluje ověřovatele zápisu. 

 

Pro: 21 Proti: 0   Zdržel: 0 

 

3. Prezentace firmy Vodárenské služby s.r.o. – Ing. Jiří Kárník 

V rámci tohoto bodu, zástupci společnosti Vodárenské služby s.r.o., představili nabídku jejich 

firmy a možnosti spolupráce. Firma se zabývá touto činností: zkoušky vodotěsnosti potrubí, 

tlakové zkoušky vodovodů a výtlačných řadů kanalizací, prohlídky a sanace potrubí, lokální 

opravy včetně materiálu HOBAS, čištění vodovodních a tlakových kanalizačních řadů, provádí 

regenerace kopaných i vrtaných studní dle příslušných norem, řízené protlaky, relining, 

pluhování a zkoušky průchodnosti potrubí. 

4. Představení plánu letní údržby silnic na území ORP Chotěboř – zástupci KSÚS 

V rámci tohoto bodu probíhala diskuse mezi zástupci KSÚSV a zástupci obcí, kteří měli 

možnost vyjádřit svoje připomínky jak k plánům letní údržby silnic, tak k proběhlým či 

plánovaným opravám jednotlivých úseků silnic v katastrech obcí na území ORP Chotěboř. 

 

5. Jednání se zástupci firmy AVE Žďár nad Sázavou 

Předseda předal slovo zástupcům firmy AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. paní Ing. 

Zeroníkové a paní Ing. Polcarové. Seznámily nás s provozem identifikačního systému. Na 

setkání nám bylo ukázáno, jaké výstupy jsou aktuálně k dispozici. Celý systém musí firma AVE 

dotáhnout i s dodavatelem softwaru. V tuto chvílí identifikační systém nesplňuje požadavky, 

které byly předem u firmy AVE nasmlouvány, dohodnuty a objednány. Svazek obcí i nadále 

požaduje, aby identifikační systém zaznamenával výsypy v rozsahu ¼, ½, ¾, celá. Jednotlivé 

nádoby byly váženy a váha byla promítnuta ihned v identifikačním systému. Zároveň chceme 

údaje o množství odpadu v nádobách, které jsou očipovány a mají své konkrétní evidenční číslo. 

Dalším požadavkem je, aby v systému byla zaznamenána trasa svozu a obce měly do 

identifikačního systému nepřetržitý přístup. SVOP požaduje po firmě AVE, aby byl co nejdříve 

identifikační systém v provozu tak, jak bylo dohodnuto. Zástupci SVOP v roce 2024 navštíví 

obce, která mají již zkušenosti v rámci odpadového hospodářství a otevře se téma možnosti 

vybudování překladiště komunálního odpadu v našem mikroregionu. 

 

Usnesení 3:  

Valná hromada nesouhlasí s výstupy, které máme od firmy AVE Žďár nad Sázavou aktuálně 

k dispozici. Valná hromada požaduje, aby firma AVE co nejdříve poskytla členským obcím 

takové služby, které byly nasmlouvány, dohodnuty a objednány. Svazek obcí i nadále požaduje, 

aby identifikační systém zaznamenával výsypy v rozsahu ¼, ½, ¾, celá. Jednotlivé nádoby byly 

váženy a váha byla promítnuta ihned v identifikačním systému. Zároveň chceme údaje o 

množství odpadu v nádobách, které jsou očipovány a mají své konkrétní evidenční číslo. Dalším 

požadavkem je, aby v systému byla zaznamenána trasa svozu a obce měly do identifikačního 

systému nepřetržitý přístup. SVOP požaduje po firmě AVE, aby byl co nejdříve identifikační 

systém v provozu tak, jak bylo dohodnuto. 

 

Pro: 21 Proti: 0   Zdržel: 0 
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6. Návrh na změnu stanov Svazku obcí Podoubraví 

Tajemnice svazku seznámila přítomné s návrhem na změnu stanov Svazku obcí Podoubraví. 

Změna stanov proběhne Dodatkem č. 3, a to zejména s ohledem na malý rozsah změn ve 

stanovách. Dle konzultace na Krajském úřadu kraje Vysočina není žádný relevantní důvod 

vytvářet či aktualizovat kvůli změně celé nové stanovy. Vzhledem ke skutečnosti, že stanovy 

našeho svazku obcí neobsahují znění ust. § 50 odst. 3 zákona o obcích, musí tuto změny stanov 

schválit všechny členské obce na svých zastupitelstvech.  

 

První navrhovaná změna se týká čl. X, odst. 3:  

Původní znění:  

„Představenstvo se schází dle potřeb, nejméně však 1x za dva měsíce.“  

Nové znění:  

„Představenstvo se schází dle potřeb, nejméně však 4x za rok“.“  

Odůvodnění:  

Návrh změny reaguje na podnět auditorů Krajského úřadu Kraje Vysočina.  

 

Druhá navrhovaná změna se týká doplnění, že stanovy našeho svazku obcí se řídí zněním ust. 

§ 50 odst. 3 zákona o obcích, které říká: 

(3) Stanovy mohou určit, že o jejich změně rozhoduje orgán svazku složený ze zástupců všech 

obcí; v takovém případě současně vymezí počet hlasů členských obcí nutných ke schválení této 

změny, nejméně však dvoutřetinovou většinu všech hlasů členských obcí. 

Takže jsme se zároveň rozhodli, že do našich stanov zakotvíme tuto možnost, kterou nám dává 

zákon o obcích, aby se v budoucnu změny našich stanov nemuseli schvalovat u členských obcí 

na zastupitelstvech, ale abychom si je mohli schválit pouze na naší valné hromadě. 

Na obce bude rozesláno znění usnesení, které si členské obce na nejbližším zasedání 

zastupitelstva schválí. Po schválení nám zašlou výpis usnesení ze ZO.  

Usnesení 4: Valná hromada schvaluje navrženou změnu stanov Svazku obcí Podoubraví dle 

předloženého znění. Změna stanov proběhne Dodatkem č. 3.  

 

Pro: 21  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

7. Prodloužení doby platnosti individuálního oprávnění k využívání rádiových kmitočtů 

Dne 31. 5. 2024 nám končí individuální oprávnění k využívání radiových kmitočtů pozemní 

pohyblivé služby a pevné služby v rámci Protipovodňové ochrany obcí. Svazek obcí Podoubraví 

opět požádá Český telekomunikační úřad o prodloužení o pět let, tedy do roku 31. 5. 2029. Obce, 

kterých se to týká, zaplatí každý rok příslušnou částku formou mimořádného příspěvku, jako 

doposud. Příspěvek na Protipovodňovou ochranu obcí se týká: Bezděkov, Dolní Sokolovec, 

Jeřišno, Klokočov, Krucemburk, Libice n. D., Maleč, Nová Ves, Podmoklany. 

Usnesení 5: Valná hromada schvaluje podání žádosti na Český telekomunikační úřad na 

prodloužení doby platnosti individuálního oprávnění k využívání rádiových kmitočtů.   

 

Pro: 21  Proti: 0   Zdržel: 0 
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8. Podoubravský víceboj 2024 

V letošním roce se pořádání Podoubravského víceboje ujme obec Klokočov. Víceboj proběhne 

dne 7. 9. 2024 od 13:00 hodin. Paní Zárubová na víceboj přítomné pozvala. Svazek obcí 

Podoubraví požádal, dle návrhu paní starostky Zárubové o dotaci na tuto akci z Fondu Vysočiny, 

program Bavíme se na Vysočině 2024, název akce „Den mikroregionu – XVII. ročník 

Podoubravského víceboje“. Kraj tuto akci podpořil a schválil příspěvek obci Klokočov ve výši 

23 200 Kč.  SVOP tuto akci podpoří zakoupením pohárů. Příspěvek SVOP bude činit max. 2 000 

Kč.  

 

Usnesení 6: Valná hromada schvaluje poskytnutí příspěvku obci Klokočov na zakoupení pohárů 

pro „Podoubravský víceboj“.  

 

Pro: 21  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

9. Různé 

 

a) Projekt Posílení separace odpadů v obcích Svazku obcí Podoubraví  

Tajemnice informovala o aktuální situaci v rámci společné žádosti o dotaci z OPŽP.  

Žádost je po formální kontrole a kontrole přijatelnosti. Vše je v pořádku, nic nebylo potřeba 

doplňovat. Oficiální výsledky budou známy někdy na přelomu dubna a května. Poté bychom 

začali ihned i soutěžit. Obcím byl rozeslán přepokládaný rozpočet pro jednotlivé obce. Náklady 

na administraci analýzy, žádost o dotaci, VZ si mezi sebou rozdělí obce, které jsou do projektu 

zapojeny. Výše této částky byla rozpočítaná dle výše podílů na jednotlivou obec a uhrazena bude 

po vysoutěžení VZ, až budeme znát aktuální ceny. Veřejná zakázka bude v režimu otevřené 

nadlimitní řízení.  

 

Usnesení 7: Valná hromada souhlasí, aby náklady na administraci analýzy, žádost o dotaci a VZ 

si mezi sebou rozdělily obce, které jsou do projektu zapojeny. Výše této částky bude rozpočítána 

dle výše podílů na jednotlivou obec a uhrazena po vysoutěžení VZ.  

 

Pro: 21   Proti: 0   Zdržel: 0 

 

c) Zvýšení nájemného za provoz kanceláře SVOP  

Paní Benáková informovala o navýšení nájemného za provoz kanceláře SVOP. Dne 15. 3. 2024 

byl uzavřen Dodatek č. 2 ke smlouvě o nájmu nebytových prostor ze dne 12. 7. 2017 s Městem 

Chotěboř. Dodatek byl uzavřen na dobu neurčitou s možností výpovědi. Výše nájemného činí 

3 000 Kč za měsíc. 

 

Usnesení 8: Valná hromada bere na vědomí uzavření Dodatku č. 2 ke smlouvě o nájmu 

nebytových prostor ze dne 12. 7. 2017 s Městem Chotěboř. Dodatek je uzavřen na dobu 

neurčitou s možností výpovědi. Dále Valná hromada bere na vědomí navýšení nájemného na 

3 000 Kč za měsíc.  

 

Pro: 21   Proti: 0   Zdržel: 0 

 

 

10. Diskuse 

Diskusi vedli zástupci obcí ke každému bodu zvlášť. 
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11. Závěr 

Předsedající poděkoval panu Stehnovi za uspořádání této Valné hromady ve Slavětíně a 

poděkoval přítomným za účast na Valné hromadě. Jednání bylo v 18:30 hodin ukončeno. 

 

Ověřil elektronicky: Ing. Bohumír Nikl – starosta města Ždírec nad Doubravou 

 

Ověřil elektronicky: Dagmar Vaňková – starostka obce Jeřišno 

 

Ve Slavětíně 26. 3. 2024     Zapsala: Soňa Zvolánková, DiS. 


